
        PROJEKT  
Protokół Nr XXXIX  /2009 

z Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 
w dniu 30 października 2009 r. w siedzibie Urzędu Miasta –Gminy Stryków  

 
W posiedzeniu uczestniczyli: 
radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 
przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 
sołtysi wg listy obecności, 
osoby zaproszone wg listy obecności. 
 
 Ad. 1. Otwarcie obrad XXXIX Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 
prawomocności obrad. 
Na sali obrad brak radnego Zbigniewa Kosa, radnej Anny Ślęzak, radnego Jarosława 
Filipińskiego. 
 Otwarcia sesji o godz. 9.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 
Paweł Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą 
obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego składu 
Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
decyzji. 
Przewodniczący poprosił wszystkich o powstanie, aby minutą ciszy uczcić pamięć zmarłej 
Pani Kunegundy Mirowskiej byłego wieloletniego sołtysa wsi Koźle. 
 
       Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z wiceprzewodniczących 
Rady Miejskiej w Strykowie. 
 
 Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu 
RM w Strykowie Grzegorzowi Kozłowskiemu.  
  
 Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad.  
Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie obrad XXXIX Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 
prawomocności obrad.  

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 
Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Zatwierdzenie protokółu z XXXVIII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która 

odbyła się w dniu 25 września 2009 r.  
6. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Strykowie i Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej.  
7. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Burmistrza Miasta –

Gminy Stryków.   
8. Informacja Burmistrza Miasta-Gminy Stryków o stanie realizacji zadań 

oświatowych za poprzedni rok szkolny.  
9. Informacja Burmistrza Miasta-Gminy Stryków na temat bieżącego utrzymania 

dróg oraz przygotowania zarządców dróg wszystkich kategorii do akcji „zima”. 
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10. Podjęcie uchwał w sprawie:  
a) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2009 

oraz zmiany planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i 
Mieszkaniowej w Strykowie na rok 2009; 

b) przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu lokalu mieszkalnego;  
c) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru 

położonego we wsiach Kiełmina i Zelgoszcz w gminie Stryków; 
d) wyrażenia opinii do projektu uchwały Rady Miejskiej w Głownie w 

sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Głownie; 

e) określenia stawek podatku od środków transportu. 
 

11.  Interpelacje i zapytania radnych. 
12. Wolne wnioski i sprawy różne. 
13. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 
14. Zamknięcie obrad. 

 
 Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski wnioskował o wprowadzenie do porządku 
obrad XXXIX sesji RM w Strykowie projektu uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu 
żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2010 r. 
Głosowanie wniosku o poszerzenie porządku obrad w pkt. 10 f):  
              12 głosów za  
                    0 głosów przeciwnych  
         0 głosów wstrzymujących się  
Porządek XXXI sesji RM po zmianach: 

1. Otwarcie obrad XXXIX Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 
prawomocności obrad.  

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 
Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Zatwierdzenie protokółu z XXXVIII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która 

odbyła się w dniu 25 września 2009 r.  
6. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Strykowie i Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej.  
7. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Burmistrza Miasta –

Gminy Stryków.   
8. Informacja Burmistrza Miasta-Gminy Stryków o stanie realizacji zadań 

oświatowych za poprzedni rok szkolny.  
9. Informacja Burmistrza Miasta-Gminy Stryków na temat bieżącego utrzymania 

dróg oraz przygotowania zarządców dróg wszystkich kategorii do akcji „zima”. 
10. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2009 
oraz zmiany planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i 
Mieszkaniowej w Strykowie na rok 2009; 

b)  przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu lokalu mieszkalnego;  
c) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru 

położonego we wsiach Kiełmina i Zelgoszcz w gminie Stryków; 
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d) wyrażenia opinii do projektu uchwały Rady Miejskiej w Głownie w 
sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Głownie; 

e) określenia stawek podatku od środków transportu; 
f) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2010 r. 

11. Interpelacje i zapytania radnych. 
12. Wolne wnioski i sprawy różne. 
13. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 
14. Zamknięcie obrad. 

 
Głosowanie nad porządkiem obrad po zmianie: 12 głosów za bez głosów przeciwnych i 
wstrzymujących się. 
 
 Ad. 4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  
 
Przewodniczący RM w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał i Wniosków na 
XXXVII sesji R M w Strykowie. 
 Do Komisji Uchwał i Wniosków zgłoszeni zostali następujący radni: 

1. Witold Śliwkiewicz – wyraził zgodę  
2. Andrzej Pożarlik – wyraził zgodę 
3. Teodor Kołodziejczyk – wyraził zgodę 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie 
        12 głosów za  
         0 głosów przeciwnych  
                    0 głos wstrzymujący się  
 
 Ad. 5. Zatwierdzenie protokółu z XXXVIII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 
która odbyła się w dniu 25 września 2009 r.  
 
Przewodniczący Rady poinformował, że nie ma wpisów do protokółu, zapytał czy są uwagi 
do protokołu. 
Uwag i wniosków do protokołu z XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie podczas obrad 
XXXIX sesji w dniu 30 października 2009 r. nie złożono. 
 
Głosowanie nad zatwierdzeniem protokółu z XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie:
  
                     12 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  
 
 Ad. 6. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego 
Rady Miejskiej w Strykowie i Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica poinformował, że w okresie między sesjami 
brał udział w pracach poszczególnych Komisji oraz w bieżącej pracy biura Rady Miejskiej 
m.in. przygotowanie materiałów na dzisiejszą sesję. 
 Realizując wniosek Komisji Edukacji …RM w Strykowie w sprawie uhonorowania z 
okazji Dnia Edukacji Narodowej wyróżniających się w pracy nauczycieli Przewodniczący 
RM oraz Wiceprzewodniczący RM w Strykowie wręczyli nagrody książkowe i złożyli 
gratulacje następującym nagrodzonym: Pani Małgorzacie Prusinowskiej, Pani Wiesławie 
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Wiśniewskiej, Panu Krzysztofowi Fortunie, Pani Beacie Brzezińskiej, Pani Renacie Tomczak, 
Pani Joannie Tokarskiej, Pani Ewie Olszewskiej, Pani Bogumile Kusy. Podczas wręczania 
nagród nieobecna była nagrodzona Pani Marzena Cisielska. 
Następnie wykonując postanowienia zawarte w art. 24 h ust. 7 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 
o samorządzie gminnym Przewodniczący RM w Strykowie przedstawił informację z analizy 
danych zawartych w oświadczeniach majątkowych radnych RM w Strykowie za 2008 r., oraz 
odczytał pismo Urzędu Skarbowego w Głownie z dnia 7 października 2009 r. dotyczące  
analizy danych zawartych w oświadczeniach majątkowych radnych oraz oświadczeń 
majątkowych przekazanych za pośrednictwem Burmistrza M-G Stryków. 
 
 Przewodniczący Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego 
RM radny Grzegorz Kozłowski poinformował, że Komisja spotkała się dwa razy, na I 
posiedzeniu opiniowana była uchwała w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – 
Gminy Stryków na rok 2009 oraz Komisja zapoznała się z informacją odnośnie pozyskania 
środków pozabudżetowych przez Wydział Informacji, Promocji i Pozyskiwania Środków 
Pozabudżetowych U M-G Stryków. Na II posiedzeniu – w dniu 30 października 2009 r. 
Komisja zaopiniowała projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów 
wymiaru podatku rolnego na 2010 r. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM radny Grzegorz Kuna poinformował, że w 
omawianym okresie Komisja spotkała się jeden raz i zapoznała się z informacją z działalności 
Wydziału Informacji, Promocji i Pozyskiwania Środków Pozabudżetowych U M-G Stryków 
oraz informacją Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania POLCENTRUM na temat 
pozyskiwania i wydatkowania środków finansowych na terenie Gminy Stryków w roku 2009. 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego RM 
radny Czesław Polit poinformował, że Komisja spotkała się na jednym posiedzeniu, na 
którym zapoznała się ze zmianą studium uwarunkowań i kierunków rozwoju Gminy Stryków 
oraz opiniowała projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla obszaru położonego we wsiach Kiełmina i Zelgoszcz w gminie 
Stryków. 
 
Przewodniczący Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych RM 
radny Andrzej Pożarlik - na jednym posiedzeniu Komisja omawiała bezpieczeństwo p. poż.  
na terenie Gminy Stryków. Zaproszony na posiedzenie Komisji Dowódca JRG PSP w 
Strykowie przedstawił m.in. szczegółową informację w tym zakresie.  
Przewodniczący Komisji poinformował o zgłoszonym przez Komisję wniosku dotyczącym 
dofinansowania zakupu skokochronu dla potrzeb PSP, który znacznie ułatwi prowadzenie 
akcji ratowniczych w przypadku np. zdarzeń - zagrożeń w blokach mieszkalnych na terenie 
naszej Gminy. 
Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski poinformował, że pojawiła się szansa 
zakupu nowego podnośnika dla Jednostki i ewentualne środki finansowe przeznaczone na 
zakup skokochronu zostaną przekazane, jako dofinansowanie zakupu podnośnika. 
Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 
Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie radny Józef Migdałek poinformował 
o jednym posiedzeniu Komisji, na którym obecny był dyrektor SP ZOZ w Głownie Pan Jacek 
Kupis, a tematem posiedzenia Komisji był aktualny stan służby zdrowia i dalszy sposób 
świadczenia usług medycznych na terenie naszej Gminy. 
Jednocześnie Przewodniczący Komisji poinformował o: 
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• spotkaniu w dniu 29 września 2009 r. Społecznej Rady ZOZ, na którym omawiana 
była sprawa likwidacji ZOZ. Podkreślił, że sprawa likwidacji ZOZ nie byłą wcześniej 
konsultowana z innymi samorządami tj. Gminą Stryków i Gminą Głowno; 

• zorganizowaniu we wszystkich szkołach w Gminie Stryków przez Komisję 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych przedstawień o tematyce przeciwdziałania 
narkomanii; 

• organizacji spotkania wigilijnego w dniu 23 grudnia 2009 r. 
 

 Ad. 7 Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Burmistrza Miasta –
Gminy Stryków.   
 
Burmistrz Andrzej Jankowski poinformował, że zajmował się głównie dwoma tematami tj. 
realizacją inwestycji, które były przyjęte w budżecie do wykonania w roku bieżącym oraz 
przygotowaniem projektu budżetu na rok przyszły. Dalej mówił, ze będzie to dla samorządów 
najgorszy rok od początku funkcjonowania samorządów, tak trudnego roku jeszcze nie było, 
wpływy będą znacznie mniejsze z różnych tytułów, niebawem projekt budżetu będzie 
przedstawiony Radzie. W omawianym okresie odbyło się wiele spotkań, w których Burmistrz 
uczestniczył. 
 
Ad. 8. Informacja Burmistrza Miasta-Gminy Stryków o stanie realizacji zadań 
oświatowych w roku szkolnym 2008/2009. 
 
Pani Aneta Trzepocka inspektor ds. edukacji publicznej w U M-G Stryków 
poinformowała, że organ prowadzący placówki oświatowe na podstawie art. 5a ust. 4 ustawy 
z dnia 7 września 1991 r. o systemie oświaty (Dz. U. z 2004 r. Nr 256, poz. 2572 z póź. zm.), 
dodany przez art., 1 pkt 5 ustawy z dnia 19 marca 2009 r. o zmianie ustawy o systemie 
oświaty oraz o zmianie niektórych innych ustaw. Nr 56, poz. 458) jest zobowiązany do 
przedstawienia informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny i 
szczegółowo omówiła : 

• wykaz szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym w roku szkolnym 
2008/2009 była Gmina Stryków 

Szkoła Podstawowa Nr 1 w Strykowie 
Szkoła Podstawowa Nr 2 w Strykowie 
Szkoła Podstawowa w Bratoszewicach 
Szkoła Podstawowa w Dobrej 
Szkoła Podstawowa w Koźlu 
Szkoła Podstawowa w Niesułkowie 
 

• wykaz gimnazjów, dla których organem prowadzącym w roku szkolnym 2008/2009 
była Gmina Stryków 
Ø Gimnazjum Nr 1 w Strykowie 
Ø Gimnazjum Nr 2 w Bratoszewicach 

• wykaz przedszkoli, dla których organem prowadzącym w roku szkolnym 2008/2009 
była Gmina Stryków 
Ø Przedszkole Samorządowe w Strykowie 

• wykaz szkół i placówek niepublicznych wpisanych w roku szkolnym 2008/2009 do 
ewidencji niepublicznych szkół i placówek prowadzonej przez Gminę Stryków 
Ø Niepubliczne Przedszkole Sióstr Służebniczek NMP NP w Strykowie 
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Ø Gimnazjum Niepubliczne Stowarzyszenia Rehabilitacji i Readaptacji 
Społecznej „Wyspa” w Dobieszkowie 

Ø Punkt przedszkolny w Niesułkowie 
 

• liczba oddziałów i uczniów – placówki publiczne 1204 
• liczba oddziałów i uczniów – placówki niepubliczne 178 
 
• wyniki sprawdzianu w VI klasie szkoły podstawowej w 2009 roku 
 

Opis 
 

Liczba uczniów zdających 

Arkusz egzaminacyjny standardowy 
 

132 

w tym dla uczniów z dysleksją 
 

11 

Inny rodzaj arkusza: 
dla uczniów słabo widzących 

1 

 
Liczba uczniów zdających  
 

133 

Średni wynik w gminie 
 

23,32 

Średni wynik w województwie 
 

22,72 

Średni wynik w kraju 
 

22,64 

Najwyższy wynik uzyskany w gminie 
 

39 

Najniższy wynik uzyskany w gminie 
 

1 
(uczeń z upośledzeniem w stopniu lekkim) 

 
 

L.p. 
 

Nazwa Szkoły 
 

Średni wynik w szkole 
 

1 
 
Szkoła Podstawowa w Niesułkowie 

 
29,50 

 
2 

 
Szkoła Podstawowa w Dobrej 

 
24,71 

 
3 

 
Szkoła Podstawowa Nr 2 w Strykowie 

 
22,44 

 
4 

 
Szkoła Podstawowa w Koźlu 

 
22,176 

 
5 

 
Szkoła Podstawowa Nr 1 w Strykowie 

 
21,70 

 
6 

 
Szkoła Podstawowa w Bratoszewicach 

 
19,40 
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• wyniki egzaminu gimnazjalnego w 2009 roku : 
 
 

Opis 
 

Liczba uczniów zdających 
Część 

humanistyczna 
Część matematyczno-

przyrodnicza 
Część językowa 

Arkusz egzaminacyjny 
standardowy 
 

128 128 128 
j. angielski – 63 
j. niemiecki - 65 

w tym dla uczniów z dysleksją 
 

11 11 11 

Inny rodzaj arkusza: 0 0 0 
 

 Część 
humanistyczna 

Część 
matematyczno-
przyrodnicza 

Język 
angielski 

Język 
niemiecki 

Liczba uczniów zdających  
 

128 128 63 65 

Średni wynik w gminie 
 

30,93 27,19 28,36 34,39 

Średni wynik w 
województwie 

    

Średni wynik w kraju 
 

    

Najwyższy wynik 
uzyskany w gminie 

45 50 48 49 

Najniższy wynik uzyskany 
w gminie 

14 8 11 21 

Część humanistyczna 
 

L.p. 
 

Nazwa Szkoły 
 

Średni wynik w szkole 
 

1 
 
Gimnazjum Nr 1 w Strykowie 

 
31,11 

 
2 

 
Gimnazjum Nr 2 w Bratoszewicach 

 
30,74 

Część matematyczno-przyrodnicza 
 

L.p. 
 

Nazwa Szkoły 
 

Średni wynik w szkole 
 

1 
 
Gimnazjum Nr 2 w Bratoszewicach 

 
29,41 

 
2 

 
Gimnazjum Nr 1 w Strykowie 

 
24,96 

Część językowa: język angielski 
 

L.p. 
 

Nazwa Szkoły 
 

Średni wynik w szkole 
 

1 
 
Gimnazjum Nr 2 w Bratoszewicach 

 
28,46 

 
2 

 
Gimnazjum Nr 1 w Strykowie 

 
28,25 
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Część językowa: język niemiecki 
 

 
L.p. 

 
Nazwa Szkoły 

 
Średni wynik w szkole 

 
1 

 
Gimnazjum Nr 1 w Strykowie 

 
34,39 

Część humanistyczna 
Numer 

przedziału 
Opis wyniku 

/poziom/ 
 

Wyniki w 
przedziałach 
punktowych 

Liczba uczniów 
w szkole 

% uczniów w 
klasie 

1 najniższy 0 – 14 2 1 
2 bardzo niski 15 – 19 10 8 
3 niski 20 – 25 17 13 
4 niżej średni 26 – 30 25 20 
5 średni 31 – 35 29 23 
6 wyżej średni 36 – 38 31 24 
7 wysoki 39 – 41 8 6 
8 bardzo wysoki 42 – 44 5 4 
9 najwyższy 45 - 50 1 1 

 
Część matematyczno-przyrodnicza 

Numer 
przedziału 

Opis wyniku 
/poziom/ 

 

Wyniki w 
przedziałach 
punktowych 

Liczba uczniów 
w szkole 

% uczniów w 
klasie 

1 najniższy 0 – 9 2 1 
2 bardzo niski 10 – 12 8 6 
3 niski 13 – 16 17 13 
4 niżej średni 17 – 21 20 16 
5 średni 22 – 28 33 26 
6 wyżej średni 29 – 35 22 17 
7 wysoki 36 – 41 15 12 
8 bardzo wysoki 42 – 45 6 5 
9 najwyższy 46 - 50 5 4 

 
 
Ad. 9. Informacja Burmistrza Miasta-Gminy Stryków na temat bieżącego utrzymania 
dróg oraz przygotowania zarządców dróg wszystkich kategorii do akcji zima.  
 
 Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji, Zamówień Publicznych i 
Infrastruktury  przedstawiła informację na temat utrzymania wszystkich kategorii dróg, które 
znajdują się na terenie Gminy Stryków, a są to: 

• droga krajowa nr 14 i nr 71, DK 14 (12 km) posiada drugi standard zimowego 
utrzymania, DK 71 (6 km) posiada trzeci standard zimowego utrzymania.  

• droga wojewódzka Nr 708 –  2 obwody, Rejon Dróg Wojewódzkich w Piotrkowie 
Trybunalskim, jest to droga Stryków-Brzeziny, utrzymywana przez obwód drogowy w 
Koluszkach; Rejon Dróg Wojewódzkich w Poddębicach, jest to droga Stryków-
Ozorków - Warszyce, posiada czwarty standard zimowego utrzymania, utrzymywana 
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przez obwód drogowy w Uniejowie. Pani Grażyna Popczyńska poinformowała także o 
przeprowadzonych remontach na drogach wojewódzkich.  

• drogi powiatowe – zarządca przygotowany do akcji zima, drogi posiadają piątą 
kolejność odśnieżania.  

Informację o drogach gminnych przedstawił Pan Włodzimierz Długołęcki Dyrektor 
ZGKiM w Strykowie i  mówił o bieżącym utrzymaniu, o przeprowadzonych remontach 
oraz o gotowości do akcji zima, sprzęt jest przygotowany.  
  
Na sali obrad nieobecni radni: Anna Ślęzak, Zbigniew Kos, Grzegorz Kuna, Włodzimierz 
Grochocki. 
  Ad. 10 Podjęcie uchwał w sprawie:  
 

a) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2009 
oraz zmiany planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i 
Mieszkaniowej w Strykowie na rok 2009; 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie i został przekazany radnym w 
terminie określonym w Statucie Gminy. Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu 
uchwały. 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 

   Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 11 głosów za 
                                          0 głosów przeciw 
                               0 głosów wstrzymujących się  

 
b)  przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu lokalu mieszkalnego;  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie i został przekazany radnym w 
terminie określonym w Statucie Gminy. Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu 
uchwały. 
Radny Andrzej Pożarlik pytał, dlaczego sprzedajemy działkę skoro wcześniej podjęliśmy 
wniosek o jej nie sprzedawaniu? 
Przewodniczący RM wyjaśnił, że to nie jest działka na ul. Grunwaldzkiej po rozebranym 
wcześniej budynku tylko mieszkanie w budynku, ale na zupełnie innej działce. 

   Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 11 głosów za 
                                          0 głosów przeciw 
                               0 głosów wstrzymujących się  

 
c) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru 
położonego we wsiach Kiełmina i Zelgoszcz w gminie Stryków; 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie i został przekazany radnym w 
terminie określonym w Statucie Gminy. Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu 
uchwały. 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
 

   Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 11 głosów za 
                                          0 głosów przeciw 
                               0 głosów wstrzymujących się  
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d) wyrażenia opinii do projektu uchwały Rady Miejskiej w Głownie w 
sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 
Głownie; 
 

Przewodniczący RM poinformował, że niniejszy projekt uchwały nie był opiniowany na 
posiedzeniu żadnej z komisji Rady ,dlatego  dyskusja nad tą uchwałą odbędzie się  podczas 
dzisiejszych obrad. W uzupełnieniu wypowiedzi Przewodniczący poinformował, że  Rada 
Gminy Głowno podjęła negatywną opinię w tej sprawie.  
Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski poinformował, że opinia Rady konieczna 
jest dla Gminy Miasta Głowno w celu podjęcia dalszych działań związanych z transformacją 
szpitala. W obecnej formie, kiedy szpital został wydzierżawiony miasto Głowno nie ma 
możliwości skorzystania z umorzenia długów ciążących na ZOZ. Dlatego miasto Głowno 
dąży do przekształcenia obecnego ZOZ w spółkę. W związku z tym są następujące 
rozwiązania: może to być spółka utworzona przez miasto Głowno i samorządy ościenne, czyli 
Gminę Głowno i Gminę Stryków albo przez samo  miasto Głowno. Ponieważ jest wiele 
niejasności w tej sprawie, debata ta toczy się również na łamach gazety prawnej. Dlatego 
został przygotowany projekt  uchwały związany z wydaniem opinii, co do likwidacji, – bo 
zmiana będzie polegała na tym, że trzeba zlikwidować to co funkcjonuje i powołać nową 
formę. Proponuję, aby nasza Rada wyraziła negatywną opinię w sprawie likwidacji.W 
związku z tym poddaję  Radzie pod dyskusję projekt uchwały. 
Radny Józef Migdałek mówił: 
Zasadniczą sprawą jest pytanie, czy każdy obywatel naszej gminy i gmin ościennych będzie 
mógł korzystać tak jak do tej pory z bezpłatnej opieki lekarskiej, czy będzie ona zgodna z tym 
co zostało zapisane w konstytucji. Moim zdaniem z tym momencie, kiedy odszedł szpital z 
ZOZ należało ustalić pewien harmonogram działania, co będziemy robili dalej: z jednej 
strony niepubliczny szpital z drugiej pozostały ZOZ, w skład którego wchodzą ośrodki 
zdrowia ( 1 w Głownie, 5 na terenie Gminy Stryków). Na dzień dzisiejszy jest dyrektor 
publicznego zakładu, który ma pod swoją pieczą podstawową opiekę zdrowotną z długiem 28 
milionów złotych. Szpital jest czysty, część ZOZ zostało z tym długiem. Żeby można było 
myśleć o jakiejś formie oddłużenia ZOZ-u to trzeba go przekształcić w spółkę( dokładnie jest 
to opisane w Wspólnocie).Organem założycielskim dla ZOZ jest Burmistrz Miasta Głowna. 
My, jako Rada nie musimy wyrazić pozytywnej opinii do projektu uchwały, nad którym 
dyskutujemy. My chcemy żeby istniał ZOZ w takiej formie jak istnieje pod warunkiem, że tu 
zostaną usprawnione pewne procedury tak jak to zostało zrobione w szpitalu np. zwiększenie 
intensywności pracy. Uchwała nasza potrzebna jest Głownu po to, żeby wyprzedzić działania 
ZUS i Izby Skarbowej. 
Wnioskuję o wydanie negatywnej opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
opinii do projektu uchwały Rady Miejskiej w Głownie w sprawie likwidacji 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Głownie. 

     Głosowanie wniosku: 9 głosów za 
                                           0 głosów przeciw 
                                2 głosy wstrzymujące się  

Radny Karol Lenart pytał: 
Kwota finansowa, która jest długiem pozostanie i będzie dalej funkcjonowała jak rozumiem, 
to, jaka będzie jakość świadczonych usług przez nową spółkę? Czy to nie odbije się na naszej 
podstawowej opiece zdrowotnej ? 
 
Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski wyjaśnił , że ten dług dotyczy obecnej 
formy funkcjonowania ZOZ natomiast w momencie przekształcenia będzie spoczywał na 
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mieście Głownie i jeśli miastu uda się skorzystać z planu ,,B” to może on być sukcesywnie 
umarzany .  Nowo powołane ,,ciało” rozpocznie działalność z czystym kontem . 
 
Radny Czesław Polit wyraził negatywną opinię do projektu uchwały argumentując tym, że 
tak do końca Gmina Miasta Głowno sama nie wie jak będzie wyglądało przekształcenie. 
 
Radny Witold Śliwkiewicz wyraził negatywną opinię argumentując tym, że utworzona jakaś 
forma spółki może wprowadzić odpłatność za niektóre usługi. Według radnego ZOZ 
powinien być państwowy. 

   Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 11 głosów za 
                                          0 głosów przeciw 
                               0 głosów wstrzymujących się  

Na salę obrad przybył radny Grzegorz Kuna. 
 

e) określenia stawek podatku od środków transportu; 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie i został przekazany radnym w 
terminie określonym w Statucie Gminy. Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu 
uchwały. 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
 

   Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 12 głosów za 
                                          0 głosów przeciw 
                               0 głosów wstrzymujących się  

 
f) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2010 r. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
 Ze względu na fakt, że projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad 
XXXIX sesji przez poszerzenie wcześniej zaproponowanego porządku, Skarbnik M-G 
Stryków Pani Barbara Walak przedstawiła i szczegółowo omówiła projekt uchwały w sprawie 
obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2010 r. i 
poinformowała, że w §1 projekt zawiera propozycję obniżenia ceny skupu żyta, która została 
ogłoszona w Komunikacie Prezesa GUS w dniu 19 października b.r.( M.P Nr 68, poz. 886) z 
kwoty maksymalnej 34, 10 zł/q do kwoty 34, 00 zł/q.  
W roku bieżącym cena żyta stanowiąca podstawę dokonania wymiaru podatku rolnego 
określona została w wysokości 36, 40 zł/q, czyli proponowana na rok 2010 stawka jest niższa 
o 2.40 zł od obowiązującej stawki w roku bieżącym. 
 Uwzględniając proponowaną stawkę w wysokości 34, 00 zł/q na rok 2010 ogółem 
oszacowano dochody z tytułu podatku rolnego w 2010 r . na kwotę 445.228 zł, czyli mniej niż 
w roku bieżącym o 30.525 zł. 

   Głosowanie nad przyjęciem uchwały: 12 głosów za 
                                          0 głosów przeciw 
                               0 głosów wstrzymujących się  

 
Ad. 11. Interpelacje i zapytania radnych. 

Nie składano interpelacji oraz zapytań w tym punkcie porządku obrad. 
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 Ad. 12. Wolne wnioski i sprawy różne.  
 
Radny Witold Śliwkiewicz odniósł do konferencji Pana Mariusza Kamińskiego z CBŚ, na 
której mówił o „jakiś przekrętach, dot. Orlików”, o ustawianiu przetargów. Radny pytał, czy 
ma to miejsce w Gminie Stryków. 
 
Burmistrz Andrzej Jankowski odpowiedział, że pan Kamiński mówił o pewnych 
narzuconych przez program budowy Orlików warunkach, które umożliwiały wąskiej grupie 
firm wykonanie zadania.  
Pan Wiesław Przybysz Przewodniczący Zarządu Osiedla im. Kopernika zgłosił problem 
dzikiego wysypiska przy ul. Polnej w Strykowie, gdzie wysypywane są śmieci i gruz, zapytał, 
czy odbywa się to za przyzwoleniem Gminy. 
Burmistrz odpowiedział, że gruz wywożony jest za zezwoleniem Urzędu, będzie 
sprawdzone, czy ktoś wywiózł nieczystości bez zezwolenia.  
 
Radny Jarosław Filipiński poinformował, że w m. Dobra odbyło się zebranie wiejskie, które 
zobowiązało radnego do zgłoszenia dwóch wniosków: 

• wniosek o zwrócenie się do Firmy LIDL o umieszczenie w nazwie adresu 
miejscowości Dobra, ponieważ podana ul. Wodna 38 i kod Strykowa 95-010 Stryków,  
powoduje , że samochody  błądzą po Strykowie i Dobrej nie mogąc znaleźć 
właściwego adresu. 

• zwrócić się do centrów logistycznych położonych przy drodze wojewódzkiej nr 71 o 
ustawienie znaków informacyjnych na trasie nr 14, aby ruch był kierowany przez 
rondo i drogę nr 71, a nie przez miejscowość Dobra, gdzie jest ograniczenie tonażu.  

 
Radny Mirosław Kucharski zapytał, jakie są kryteria doboru inspektora nadzoru inwestycji, 
radny miał na myśli inspektora nadzoru inwestycji na Osiedlu Wolność, który  ostatnio przy 
odbiorze drogi miał przyrząd z kilku patyczków, chodził i patrzył, którą kostkę do góry, którą 
na dół, a istotne rzeczy były zupełnie pomijane. Radny zapytał, czy ten inspektor nadzoru jest 
nadzorowany przez kogoś z Urzędu, czy powinien on rozliczać się z etapów swojej pracy? 
Gdzie był inspektor nadzoru, gdy były wykonywane poszczególne etapy inwestycji? 
Powinien doglądać i reagować jak to jest robione, a nie na końcu jak wszytko jest zrobione. 
Nie może tak być, żeby inspektor nadzoru przyszedł na koniec, podpisał fakturę za to, że coś 
tam robił. Było przyrzeczenie władz Strykowa, że będziemy się przyglądać pracy inspektorów 
nadzoru.  
Burmistrz odpowiedział, że w tej konkretnej sprawie będzie przygotowana odpowiedź na 
piśmie . 
Pan Bogdan Walczak Przewodniczący Zarządu Osiedla Wschód mówił o wykonywanej 
inwestycji na Osiedlu Wolność przez firmę pana Zyguły, gdzie od kilku dni mieszkańcy 
przeżywają gehennę wnosząc do domów zabarwione na butach materiały z przebudowy, 
czego powodem może być użyty niewłaściwy środek lub jest niewłaściwa dokumentacja. 
Powinien być użyty żółty piach. Pan Walczak pytał, czy to jest zgodne z dokumentacją.  
Burmistrz odpowiedział, że inwestycja jest realizowana i ze względu na warunki 
atmosferyczne, dużą ilość opadów położenie asfaltu nie było możliwe, ponieważ nie pozwala 
na to technologia.  
 
Radny Karol Lenart zgłosił następujące wnioski: 

• o uprzątnięcie gałęzi wyciętych na drodze od piekarni do cmentarza mariawickiego, 
najlepiej przed 1 listopada. 
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• radny poinformował, że Zakład Gospodarki Komunalnej nie chce przyjeżdżać po 
odbiór śmieci na cmentarz w Niesułkowie, a przecież ta parafia płaci za te śmieci.  

 
Pan Ryszard Miśkiewicz sołtys wsi Sosnowiec poprosił o zwrócenie się do zarządcy drogi 
wojewódzkiej nr 71, aby na zakręcie przy firmie Dachser, gdzie powstał nieoficjalny parking 
uporządkować teren, który jest zaśmiecany przez kierowców tirów, jest bałagan, dużo śmieci, 
sołtys poprosił o zrobienie odpowiedniego zabezpieczenia i zalegalizowanie tego parkingu.  
 
Radny Witold Śliwkiewicz poprosił o uprzątniecie śmieci znajdujących się przy drodze 
krajowej nr 14 jadąc do Głowna i Strykowa.  
 
Pan Witold Kosmowski Naczelnik Wydziału Informacji, Promocji i Pozyskiwania 
Środków Pozabudżetowych mówił o ostatnim posiedzeniu Komisji Budżetu Rady Miejskiej, 
na którym nie był obecny, a  omawiane było sprawozdanie z działalności całego Wydziału. 
Naczelnik odniósł się do zarzutów radnego Mirosława Kucharskiego i  odczytał informację na 
temat pozyskanych środków do budżetu w okresie I-X/2009. W 2009 roku Wydział pozyskał 
następujące środki: 

1) kwotę 50.000 złotych w ramach umowy z PZU Życie S.A na dofinansowanie szczepień 
profilaktycznych przeciwko rakowi szyjki macicy; 
2) 1.163.889,31 złotych z Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 2008-
2011 na zadanie „Przebudowa ulic w Strykowie w os. Wolność: ul. Wschodnia, Rolnicza, 
Piłsudskiego, Cmentarna, Cicha, (I etap); 
3) kwotę 11.958 złotych w ramach programu rządowego „Radosna Szkoła”. Środki 
zostaną przekazane szkołom  podstawowym w Dobrej i Niesułkowie na zakup 
wyposażenia kącików zabaw ;  
3) w ramach konkursu „Przyjazna Wieś” za zajęcie II miejsca Gmina Stryków uzyskała 
nagrodę w wysokości 5.000 złotych. W ramach tej kwoty  dom kultury w Niesułkowie 
otrzyma  nagrodę rzeczową.  

W dniu 3 września 2009 r. Gmina Stryków podpisała z Samorządem Województwa 
Łódzkiego umowę o dofinansowanie pomocy w ramach działania „Odnowa i Rozwój wsi” 
objętego Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013. Dzięki otrzymanemu 
wsparciu w 2010 r. wybudowana zostanie świetlica wiejska w Ciołku. Kwota dofinansowania 
500.000 złotych. 
Gmina Stryków w partnerstwie ze Stowarzyszeniem Lokalna Grupa Działania POLCETRUM 
uzyskała rekomendację do dofinansowania wniosku pn. "MAM MOŻLIWOŚCI - projekt 
podnoszący kompetencje kluczowe wśród 231 uczniów klas IV-VI Szkół Podstawowych na 
terenie Gminy Stryków" na kwotę 282.000,00 w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki. Projekt będzie finansowany z Europejskiego Funduszu Społecznego. 
W dniu 9 lipca 2009 roku została podpisana umowa między Samorządem Województwa 
Łódzkiego a Miastem Łódź na dofinansowanie zadania „ Metropolitalna sieć 
szerokopasmowego dostępu do Internetu”. Gmina Stryków, jako partner projektu otrzyma 
kwotę refundacji w wysokości 449.997 złotych. Projekt zostanie realizowany w latach 2009-
2010. 
W chwili obecnej na rozpatrzenie oczekują wnioski Gminy Stryków pn. „Gminny system 
selektywnej zbiórki odpadów-zakup zestawów do segregacji odpadów”. Dziś wiadomo, że 
wniosek został pozytywnie rozpatrzony, umowa została podpisana 28 października, koszt 
dofinansowania to 98.975 zł. Kwoty te mogą się zmienić, mogą się zmniejszyć, ponieważ 
będzie to 75% kosztów kwalifikowanych. Złożony został  wniosek na projekt pn. „Budowa 
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kanalizacji sanitarnej wraz z przyłączami w ul. Witanówek w Dobrej, realizacja w 2010 
roku”. Wnioskowana kwota dofinansowania to 203.555 złotych. Planowane jest  podpisanie 
umowy o dofinansowanie do końca  roku. Wniosek przeszedł ocenę merytoryczną i formalną, 
15 XI będzie ogłoszona lista beneficjentów.  
Z końcem września złożony został wniosek w ramach NPPDL 2008-2011 na zadanie 
„Przebudowa ulic w Strykowie w os. Wolność: ul. Wschodnia, Rolnicza, Piłsudskiego, 
Cmentarna, Cicha, (II etap). Wnioskowana kwota dofinansowania to 863.290 złotych. 
Planowany termin rozstrzygnięcia konkursu połowa listopada 2009 r. 
Wydział Informacji, Promocji i Pozyskiwania Środków Pozabudżetowych planuje w miesiącu 
listopadzie złożyć wniosek w ramach PROW 2007-2013 „Odnowa i rozwój wsi” na zadanie 
pn. ” Zagospodarowanie obrzeży zbiornika retencyjnego w Strykowie. Wnioskowana kwota 
dofinansowania -  500.000 złotych. 
Do końca października Wydział złoży wniosek w ramach programu „Radosna szkoła” na 
kwotę 35 981 złotych na zakup wyposażenia dla kącików zabaw w 4 szkołach gminnych. 
Na przełomie grudnia i stycznia planowane jest złożenie  wniosku  do Marszałka 
Województwa Łódzkiego o dofinansowanie budowy sali gimnastycznej przy szkole w  
Niesułkowie. Planowana kwota dofinansowania około 600.000 złotych. Środki pochodziłyby 
z totalizatora sportowego. 
 Pan Kosmowski mówił, że pan Kucharski zarzucił mu, że jest niekompetentny, że jego 
Wydział słabo pracuje, że Wydział mało pieniędzy pozyskał, że pieniądze z Narodowego 
Programu Budowy Dróg Lokalnych, kto chciał to dostał, a ogólnie było złożonych 118 
wniosków przez gminy, 60 przez powiaty na ogólną wartość 87.419.100 zł do podziału było 
62 mln, z gmin - 39 dostało dofinansowanie w pierwszym etapie, Gm. Stryków zajęła 15 
miejsce, 21 wniosków znalazło się na liście rezerwowej, w związku z tym, że wszedł kryzys, 
przetargi rozstrzygane były poniżej kosztów, jakie były w kosztorysach można było te 
pieniądze podzielić także na listę rezerwową, przyznano tak, że dodatkowe pieniądze, z 
których jest realizowany obecny etap - budowa kanalizacji deszczowej i budowa 
skrzyżowania, a 62 wnioski zostały odrzucone, jako niezgodne z zasadami Narodowego 
Programu, w roku bieżącym złożono 116 wniosków na kwotę 93.425.725 zł, do podziału było 
32 mln, czyli zapotrzebowanie jest 3 razy większe niż możliwości finansowe. Zarzuty 
radnego Kucharskiego są bezpodstawne, ponieważ nie są to małe środki, wśród innych gmin 
gmina Stryków zajmuje środkowe miejsce w rankingu, poza tym dużą rolę odgrywa polityka, 
a nie ocena merytoryczna – mówił pan Kosmowski. 
Pan naczelnik odniósł się także do zarzutu pana Kucharskiego w sprawie PZU i finansowania 
szczepionek, mówił, że byli przedstawiciele firm farmaceutycznych na posiedzeniu Komisji 
edukacji, był przyjęty wniosek, aby Burmistrz zastanowił się nad tym problemem, jako 
Naczelnik otrzymał od Burmistrza polecenia zajęcia się tym tematem, udało się zainteresować 
PZU. W 2008 roku otrzymaliśmy 113.820 zł dofinansowania, w roku bieżącym otrzymaliśmy 
50 tys. zł dofinansowania, PZU chciało dofinansować akcje szczepień, nikt inny nie chciał. 
Firma, która szczepiła została wybrana w przetargu nieograniczonym, nikt z nas przy tym nie 
manipulował, nikt na tym nie zarabiał z naszej strony, takie zarzuty były już postawione rok 
temu. Pan Kosmowski przypomniał Panu Kucharskiemu, że krzyczał przed sekretariatem, że 
to jest ustawione, że to nadaje się do prokuratury. W roku bieżącym wygrała inna firma w 
przetargu nieograniczonym.   
 
Pan Stanisław Miller sołtys wsi Koźle poprosił o ustawienie wiaty przystankowej dla dzieci 
dowożonych do szkół. Zbliża się okres jesienno zimowy, więc wiata ta jest niezbędna.  
 
Radny Mirosław Kucharski  zwracając  się do pana naczelnika Kosmowskiego, mówił, że 
podziwia jego dobre samopoczucie, bo na posiedzeniu radny pytał panią Skarbnik zapytał ile 
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pieniędzy faktycznie wpłynęło, to poza tymi szczepionkami i 227 tys. zł to faktycznie ma. Te 
pieniądze będą być może w przyszłym roku, a tematem posiedzenia Komisji było, jakie 
pieniądze wpłynęły do gminy w 2009 roku. Radny powiedział, że ma prawo do takiej 
niedostatecznej oceny pracy Wydziału.  
 
Pan Bogdan Walczak Przewodniczący Zarządu Osiedla Wschód poprosił o pisemną 
odpowiedź, jakie środki z tych wystąpień wpłynęły, ponieważ mamy miesiąc listopad i 2 
miesiące do końca  roku budżetowego, jakie środki z tych obietnic wpłynęły – pytał pan 
Walczak. Pan Bogdan Walczak dalej mówił, że urzędnik powinien w spokoju i z pokorą 
odpowiedzieć na zarzuty czy pytania, a nie atakować. Zwrócił się do pana Kosmowskiego i 
powiedział: „powinien pan zmienić fach, albo do MOPS-u, albo gdzieś”, taki sposób 
wystąpienia urzędnika jest naganny.Dodał do tych informacji, że ze „Schetynówki” Głowno 
otrzymało 5 mln.  
Burmistrz Andrzej Jankowski powiedział, że powinniśmy wrócić do historii. Ci, co 
najbardziej krytykują dzisiaj, między innymi ten pan, który wyszedł, miał 2 lata, większość w 
Radzie i mógł robić co mu się podoba na terenie gminy, a żaden inwestor nie pojawił się w 
gminie, bo nie dopuszczano inwestorów do rozmów.  
Pan Bogdan Walczak Przewodniczący zarządu Osiedla Wschód wychodząc z sali 
powiedział:, „bo pan Kurczewski nie liczył na żadne gratyfikacje i nie dopuszczał 
inwestorów”.  
Niezrozumiałe głosy z sali. 
Dalej pan Burmistrz poinformował, że przygotuje dokładną informacje o osiągnięciach Pana 
Walczaka. Mówił, że wiele czasu trzeba było poświęcić, aby odbudować autorytet Gminy 
Stryków, żeby inwestor się pojawił. Obecnie Gmina Stryków posiada najbardziej 
profesjonalny system obsługi inwestora w kraju, wszystkie tereny są zgodne z planem 
zagospodarowania przestrzennego, wszyscy traktowani są jednakowo. Następnie pan 
Burmistrz odniósł się do informacji o pozyskanych środkach- czy to dużo, czy mało. Dla 
Burmistrza zawsze jat mało. Ci, co krytykują działania Wydziału powinni sami pokazać, co 
pozyskali. Burmistrz powiedział, że jest zadowolony z pracy Wydziału. Można zapytać w 
Urzędzie Marszałkowskim jak widzą naszą gminę i przygotowanie wniosków. Ostatnio 
Gmina nasza wzięła udział w imprezie pod nazwą „Tygiel smaków”, gdzie pokazało się 
KGW Ciołek, sołtys z Ciołka może powiedzieć jak nas widzą.  
 
Radny Witold Śliwkiewicz zapytał czy wszystkie szkoły z terenu Gminy Stryków 
przystąpiły do programu „Owoce w szkole”?  
Burmistrz odpowiedział, że przygotuje pisemną odpowiedź, mówił, ze jest problem z 
firmami, ponieważ wymagania  postawione przez Agencję są wysokie i firmy się wycofują.  
 
Pan Witold Kosmowski Naczelnik Wydziału zwrócił się do radnego Kucharskiego i 
powiedział, że radny ma rację, bo do budżetu spłynęło 227 tys. z Narodowego Programu, 
dlatego, że najpierw jest faktura opisywana wg ustalonego wzoru, następnie dostarczana jest 
do Urzędu Marszałkowskiego i następuje zwrot na zasadzie refundacji. Fizycznie ich nie ma, 
bo podpisanie umowy to nie znaczy, że środki są już na koncie, ale do końca roku one 
wszystkie będą na naszym koncie. Można zaprosić dyrektora departamentu z Urzędu 
Marszałkowskiego, który może powiedzieć o pracy i środkach do pozyskania.  
Radny Czesław Polit przypomniał, że na posiedzeniu Komisji Budżetu była omawiana 
informacja, jakie środki pozyskano w 2009 roku, a nie, jakie środki wpłynęły do budżetu.  
 
Radny Karol Lenart mówił o skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej nr 708 z drogą w kierunku 
Nowostaw Górnych, od strony Niesułkowa nie widać, co się dzieje na tym zakręcie, co 

 



 16

stwarza niebezpieczeństwo, podziękował Burmistrzowi za samoistne wycięcie krzaków koło 
cmentarza mariawickiego.   

 
Ad. 13. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 
 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XXXIX sesji Rady Miejskiej w 
Strykowie radny Andrzej Pożarlik przedstawił wnioski przyjęte do protokołu:  
 

1. Rozważyć możliwość ustawienia wiaty dla dzieci oczekujących na dojazd do szkoły 
w miejscowości Koźle.  

   Głosowanie nad przyjęciem wniosku: 12 głosów za 
                                          0 głosów przeciw 
                               0 głosów wstrzymujących się  
 
2. Wystąpić o wycięcie zakrzaczeń na drodze Nr 708 przy skrzyżowaniu z drogą do 

Nowostaw Górnych. 
 
   Głosowanie nad przyjęciem wniosku: 12 głosów za 
                                          0 głosów przeciw 
                               0 głosów wstrzymujących się  

 
   Głosowanie nad przyjęciem protokołu: 12 głosów za 
                                           0 głosów przeciw 
                                   0 głosów wstrzymujących się  

 
Ad. 14. Zamknięcie obrad. 

 
 
 Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XXXIX sesji Rady Miejskiej w Strykowie 
prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 12.00 dokonał 
zamknięcia sesji. 
 
Protokołowała: 
Z. Kubiak  
E. Tomczak  
   
         Przewodniczący  
        Rady Miejskiej w Strykowie  
 
         Paweł Kasica 
 
 
 

 

 


